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           Sz. P. 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydent Miasta Gliwice 

 

Wczoraj na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 

otrzymałem informację, że w 2022 r. za poprzedniej władzy została oddana do 

użytkowania po modernizacji bez „pozwolenia” stacja uzdatniania wody SUW1 

na terenie Kąpieliska Leśnego. 

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- kto był odpowiedzialny za przebieg modernizacji stacji? 

- proszę podać koszt modernizacji stacji, 

- dlaczego nie uzyskano wszelkich potrzebnych pozwoleń? 

- kto jest winny tych zaniedbań? 

- kto odebrał po modernizacji inwestycję? 

Nadzór Budowlany nakazał rozbiórkę stacji. 

Proszę przyjąć mój wniosek o pociągnięcie do odpowiedzialności osoby, które 

dopuściły się tych zaniedbań, odzyskanie poniesionych nakładów z budżetu 

miasta. 

Budżet miasta to podatki między innymi jego mieszkańców. 

 

 

Kolejne pytania: 

- czy stacja dalej pracuje? 

- kiedy nastąpi rozbiórka? 

- kiedy odbędzie się przetarg na projekt nowej stacji? 

- czy istnieje możliwość zalegalizowania obietu? 

 

 

   

  

                                                                                  Jan Pająk 

                                                                                  Radny Rady Miasta Gliwice 

 

 

 


